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Antwoord op Inzet nestkastjes tegen eikenprocessierups en engerlingen 

van de fractie K8W. 

 

Wijchen, 25 februari 2019 

 

Geachte leden van de raad, 

 

Kernboodschap 

Het college start een onderzoek naar bestrijding van eikenprocessierups en 

engerlingen door het verhogen van biodiversiteit en of dit een effectieve 

natuurlijke bestrijding is. Daarvoor wordt een pilot opgestart en bekendheid 

gegeven aan het onderzoek via “Ons groene gezicht”. 

 

 

Antwoord van het college 

In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen. 

 

1. Is er overwogen om biodiversiteit te stimuleren in strijd tegen de 

eikenprocessierups en/of engerling? 

Ja, dat zijn we aan het overwegen. Gebleken is dat voor diverse vogelsoorten de 

eikenprocessierups en engerlingen een voedselbron zijn. Door het creëren van 

broed- en verblijfplaatsen voor vogels op locaties waar de eikenprocessierups 

en/of engerlingen aanwezig zijn bestrijdt je deze op een natuurlijke manier. Ook 

wel genoemd biologische oplossing door verhogen van de biodiversiteit. 

 

2. In hoeverre zouden nestkastjes en/of andere vormen van stimuleren van 

biodiversiteit een aanvulling zijn op de bestrijding van de eikenprocessierups 

en/of engerling in Wijchen? 

Diverse maatregelen zijn zeker een aanvulling op verhogen van de biodiversiteit 

en bestrijding van de eikenprocessierups en engerlingen. Nestkastjes, 

gevarieerde beplantingen en de aanleg van bloemrijke grasbermen verhoogt de 

biodiversiteit. Hierdoor zijn er meer natuurlijke vijanden van de 

eikenprocessierups en/of de engerlingen aanwezig.  

 

3. Is het college bereid om inwoners te informeren over de meerwaarde van het 

zelf plaatsen van nestkastjes bij de bestrijding van eikenprocessierups en/of 

engerling in hun omgeving? Bijvoorbeeld door middel van “Ons groene 

gezicht” 

Ja, het platform “Ons groene gezicht” is heel geschikt om initiatieven zoals het 

zelf plaatsen van nestkastjes bij de inwoners bekend te maken. Bewustwording 

van een natuurlijke omgeving om plaagdieren te bestrijden en voor de verhoging 

van biodiversiteit is belangrijk.  

 



 

 

4. Is het college bereid om een pilot te starten waarin biodiversiteit 

gestimuleerd wordt om daarmee de eikenprocessierups te bestrijden? Zo 

nee, waarom niet? 

Ja, het college is bereid om een pilot te starten voor bestrijding van de 

eikenprocessierups en engerlingen door verhoging van de biodiversiteit. Het 

college onderzoekt op dit moment wat de geschikte maatregelen en 

bijbehorende kosten zijn voor bijvoorbeeld woonwijken, schoolpleinen, park en 

sportvelden. Verhoging van de biodiversiteit en natuurlijke bestrijding van 

plaagdieren is tevens een van de onderwerpen in het nog op te stellen 

natuurbeleidsplan. 

 

5. Is het college bereid om samen met Stichting Groene Grasvelden een pilot te 

starten waarin biodiversiteit gestimuleerd wordt om daarmee engerlingen te 

bestrijden? 

Ja, het college gaat zeker met de stichting in overleg over verhoging van de 

biodiversiteit voor de aanpak van engerlingen. We gaan na een van de 

sportcomplexen mee kan doen aan de pilot. Daarop wijzen we er wel op dat 

vogels niet altijd de beste bestrijdingsmethoden zijn voor behoud van een 

groene grasmat. 

 

Burgemeester en wethouders van Wijchen, 

De secretaris, De burgemeester, 

 

 


